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Zapoela je 2023. godina, tako da smo razgovarali s naelnikam Marijanam  Vlasi�am kako bi doznali koji su trenutni i budu�i
projekti za Lupak, Klokoti, Ravnik i Vodnik, to jest za sela koja pripadaju op�ini Lupak.



     Kako je istaknuo prvi ovjek lupake op�ine, u planu imaju nekoliko važnih projekta na podruju op�ine Lupak.
Imamo 2 projekta za Dom kulture, u Lupaku i u Ravniku. U Domu kulture iz Lupaka ekamo da pomu ra�e za jedan ili dva
meseca. Nažalost, &scaron;to se tie Doma kulture iz Ravnika, firma iz Temi&scaron;vara &scaron;to je zaradila licitaciju,
tamo se dogodila nesre�a i lovik &scaron;to ji rukovodil je umrl, i sad treba ponovno da inimo licitaciju da na�emo drugu
firmu, tako e tamo ra�e moraju da se odgode. Ra�e na Domu kulture podrazumevaju termiko izoliranje iznadvora, da se
promeni krov, da se montira centralno grejanje i novi kaloriferi, da se napravi ozvuenje, novi sanitarni predmeti, da se
napravi jedna zgrada de da se drže drva. Isto i u Lupaku i u Ravniku. 



     Sad radimo na putevi u Klokotiu, Lupaku, to podrazumeva da zavr&scaron;imo asvaltiranje svih sokaka &scaron;to su
ostali neasvaltirani. Nadamo se da do kraja maja bude sve gotovo. 



     Kanalizacija u Lupaku je dovr&scaron;ena, a &scaron;to se tie vode, 95% je zavr&scaron;eno komplektno, je&scaron;te
treba da povežemo struju. 



     Iz lokalnog budžeta bi teli da napravimo i nekoliko sokaka: da se asfaltiraju tri sokaka u Lupaku &scaron;to nesmo mogli
da ji uhvatimo u projekt, dva puta poljoprivredni u Klokotiu, a u Ravniku imamo jedan most koji treba da se napravi.
Ukoliko nim ostanu novci lamo da vidimu da napravimo i drugo. 



     &Scaron;to se tie &scaron;kula, bi teli da napravimo jedan projekt za sportsku dvoranu ovde u Lupaku, e nemaju deca
de da ine sport zimi ili kad je ki&scaron;a, ne može&scaron; da ji izvadi&scaron; nadvor na zimu. Na&scaron; plan je da tu
dvoranu napravimu pored &scaron;kule, na mestu gde je bila stara gradinica, jer sad gradinicu smo premestili u novu
zgradu. 



     100 hiljade leja smo dobili kako da napravimo i gradinicu u Klokotiu. Ti novci nim donesal na&scaron; zastupnik u
Rumunjskom Parlamentu Slobodan Gera. S ovom prilikom tel bi da mu se zahvalim, jer s temi novci lamo dosta toga da
promenimo u klokotikoj gradinici. Na primer, da se promene obluci, da napravimo jednu salu de da jedu, nov mobilier.



     Komanda eka nestrpljivo i se popravlja za prole�e. U Vodniku smo oistili pored puta, &scaron;anceve se iste i se
napravljaju de nesu. Tako lamo u svakim selu da inimo. 


Lina Stroescu
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